

Wedding Invitation

English

Dear family and friends,

With great joy, we invite you to join us as we celebrate the beginning of our new life together.
[Name 1] & [Name 2]

Date: [Wedding Date]

Time: [Wedding Time]

Venue: [Venue Name & Address]

Your presence would mean the world to us as we say "I do" and share this unforgettable occasion with our loved ones.

Accommodation Instructions

English

To make your stay comfortable, we have arranged special rates at the following hotels:

- [Hotel Name 1]: [Address], [Phone Number]
- [Hotel Name 2]: [Address], [Phone Number]

Please mention "[Wedding Name/Code]" when booking to receive the special rate.

Booking deadline: [Date]

Transportation: Shuttle services between hotels and the venue will be available. Timetables will be shared closer to the date.

邀请函

中文 Chinese

亲爱的家人和朋友：

我们怀着无比喜悦的心情，诚挚邀请您参加我们人生新篇章的开启，共同见证我们的幸福时刻。
[姓名 1] 和 [姓名 2]

日期: [婚礼日期]

时间: [婚礼时间]

地点: [地点名称及地址]

能与您共度这难忘时刻，将令我们倍感荣幸。

住宿须知

中文 Chinese

为方便您的住宿，我们为宾客预订了以下酒店的优惠房价：

- [酒店名称1]: [地址], [联系电话]

- [酒店名称2]: [地址], [联系电话]

请在预订时说明 "[婚礼名称/代码]" 以享受优惠价。

预订截止日期: [日期]

交通安排: 我们将提供酒店至婚礼会场的接驳车服务，具体班次将在婚礼临近时通知。

We look forward to celebrating with you!
期待与您共度美好时光！

